
La CUP-Crida per Girona va fer dissabte una acció rei-
vindicativa per exigir al govern de la ciutat més espais i
recursos per a joves, que va consistir en la pintada d’un
mural a Germans Sàbat, davant de l’església.

La formació va escollir aquest indret per donar su-
port a les reivindicacions del jovent del sector de l’Es-
querra del Ter, que des de fa anys que mantenen diver-
ses demandes entre les quals un espai per a joves. L’ac-
ció va estar coorganitzada amb l’organització juvenil La
Forja .

Joventut Acció
reivindicativa de la CUP

CUP

LAURA FANALS GIRONA 

■ El govern de Girona (CiU) va re-
conèixer durant el ple de dilluns que
a la ciutat hi ha una manca d’habi-
tatge, i que cal treballar per planificar
la vivenda a la ciutat i molt especial-
ment els lloguers socials. En aquest
sentit, la regidora d’Igualtat i Drets
Socials, Eva Palau, va explicar que en
els darrers mesos s’han reunit amb
entitats bancàries, però que la pre-
disposició a la col·laboració que ha-
vien detectat inicialment no s’ha
acabat concretant. De fet, a pregun-
tes del PSC va admetre que des del
mes de novembre la Taula d’Emer-
gències només ha gestionat tres ha-
bitatges, xifra que, a parar dels socia-
listes, és totalment insuficient. Per
això, l’equip de govern ha decidit
obrir noves perspectives en el món
de l’habitatge, i una de les opcions
que estan estudiant són les coope-
ratives. En el ple de dilluns, tots els
partits van aprovar per unanimitat
una moció d’ERC-MES per pro-
moure les cooperatives d’habitatge
a la ciutat, que inclou que s’estudiï la
viabilitat de cedir l’edifici municipal
inacabat de la plaça Leo Joher -als
terrenys de l’antic mercat de Santa
Eugènia- a una cooperativa d’habi-
tatge per tal que l’acabi de construir
i el gestioni.

Es tracta d’un edifici sobre el
qual, segons va recordar Palau, hi
havia un ligiti que s’ha resolt favora-
blement a l’Ajuntament. Ara, va in-
dicar, «és el moment d’adoptar com-
promisos, veure què s’ha de fer i com
s’ha de fer» amb aquest bloc. Per
això, va assegurar que el pla de
l’equip de govern passa per canviar-
lo d’habitages de mercat a habitatge
social, i malgrat que hi ha planificat
un espai per a la gent gran que s’hau-
rà de respectar, estudiaran si es pot
gestionar a través d’una cooperativa.
Palau, però, va advertir que «no és
fan fàcil com sembla».

El regidor d’ERC-MES Martí Te-
rés, per la seva banda, va recordar
que l’edifici de la plaça Leo Joher co-
rrespon a una promoció d’habitatge
social duta a terme per l’empresa
pública municipal Vivendes de Gi-
rona que va restar inacabada, de ma-
nera que l’estructura es va degradant
de mica en mica. Per això, i tenint en
compte que Vivendes de Girona ha
estat inactiva i sense recursos en els
útims anys, defensa que la millor op-
ció és cedir l’estructura d’una coo-
perativa d’habitage per tal que l’aca-
bi de construir i gestionar. Segons va
apuntar dies enrere la portaveu
d’ERC-MES, Maria Mercè Roca,  es
tracta d’una fórmula força habitual
al nord d’Europa i que es pot conver-
tir en una «alternativa habitacional
davant dels problemes que té la ciu-
tadania de Girona d’accés a un pis
per culpa de la baixa oferta, l’espe-
culació i l’alça de preus».

Per la seva banda, la portaveu del
PSC, Sílvia Paneque, lamenta que
durant els últims set mesos el govern
de CiU no hagi prioritzat les políti-
ques socials. «És molt preocupant i
absolutament insuficient que en no-
més set mesos hagin aconseguit tres
pisos a la mesa d’emergència d’ha-
bitatge, quan només a l’abril va ha-
ver-hi  famílies desnonades a la
ciutat que esperen una resposta per
part del govern», indica.

Segons recorda la representant
socialista, durant l’any i mig que els
socialistes van estar al govern van
aconseguir ampliar el parc social
d’habitatge de l’Ajuntament en gai-
rebé  pisos. 

Una cooperativa podria gestionar el bloc
inacabat de l’antic mercat de Sta. Eugènia

Tots els partits voten a favor d’una moció d’Esquerra Republicana-MES
que ho proposa El govern municipal admet que els bancs no cedeixen pisos
i que calen alternatives El Partit dels Socialistes lamenta que en set
mesos només s’hagin incorporat tres habitatges per la mesa d’emergències 
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Acord entre
treballadors i
govern pel GPS
 El ple de dilluns també va
servir per escenificar l’acord
entre els treballadors de Giro-
na més neta i l’equip de govern
(CiU) sobre els GPS, que tant
debat ha generat en els da-
rrers mesos. Finalment, el go-
vern municipal ha acceptat
que els GPS es puguin
instal·lar els localitzadors a la
maquinària o els estris que uti-
litzen els treballadors, i que no
els hagin de dur ells personal-
ment. El ple va aprovar una
moció presentada per CCOO en
aquest sentit.   DdG GIRONA 

l final el temps posa
tothom al seu lloc i, al
cap de gairebé  anys,

s’ha demostrat que l’adjudica-
ció del concurs de zona blava a
l’empresa Setex va ser un fra-
càs i l’oferta acceptada per
l’Ajuntament era irrealitzable.

En el ple d’aquesta setmana
s’ha acabat aprovant una re-
clamació de més de . eu-
ros a l’empresa de Madrid per
incompliment i a més s’exigeix
que desmuntin els  sensors
d’aparcament que van oferir.
Tranquils, seran ràpids en des-
muntar ja que no en van
col·locar gairebé cap. Ara,
s’haurà de veure si els dos cot-
xes que van oferir s’han quedat
a l’ajuntament o no. O on són
tots els senyals verticals que
van prometre, entre altres co-
ses.

En el seu dia, a alguns els va
semblar que les crítiques de
Mifas amb aquest concurs
eren a causa de «l’emprenya-
menta» d’haver-lo perdut. I
no, no era així. Era perquè ja
vam veure que aquí hi havia
coses estranyes, i ens preocu-

pava que la ciutat de Girona,
on ens coneixem tots, les coses
no es fessin clares.

Avui trobo a faltar autocríti-
ca d’uns polítics que primer
van acceptar una oferta teme-
rària i llavors una municipalit-
zació exprés. Però sobretot tro-
bo a faltar les explicacions dels
tècnics que van donar el visti-
plau al concurs. Perquè era
clar que això passaria i, o no
ho veien, o hi havia altres inte-
ressos que desconeixem. Les
dues coses són terribles per als
ciutadans i per a la ciutat.

I en un exercici de no trans-
parència de l’Ajuntament, no
es publiquen els números eco-
nòmics reals de l’explotació de
la zona blava. Des de MIFAS
seguirem treballant per un
model de ciutat més social i
inclusiva per a tothom.

A

AMB EL
TEMPS, TOT ES

POSA AL SEU
LLOC

Albert
Carbonell

PRESIDENT DE MIFAS

L’edifici, impulsat per Vivendes de Girona, es troba inacabat des de fa anys. ERC-MES 

ASSOCIACIÓ MIFAS


